
Referat af bestyrelsesmøde 

Sejlklubben Mou Bro 

Tirsdag den 27 aug 2019 kl. 18.30 

 

suppleanterne er inviteret med. 

 
Punkt 9: Økonomi, Forsikringer, nyt fra Karin, handel med indskud, og hvordan det ellers går med 

økonomien.  Intet nyt siden sidst. 

  

Punkt 24: Gennemgang af indkommet post. Ingen post. 

 

Punkt 298: Inventarliste. Inventarliste er opdateret. 

Punkt 341: De aktive seniorer. Der er startet op efter ferien med div. vedligeholdelse af området   

Punkt 365: Indkomne klager eller gode idéer. Intet nyt.    

Punkt 376: Henvendelse fra naboklubber .  Hals søspejdere har bedt Martin om undervisning.  

Punkt 400: Redskabshuse, køreplan, og status. De 2 sidste redskabsskure er ved at være færdige. 

Punkt 417: klubhusrenovering/tidshorisont/økonomi. Klubhus relateret ting. Renoveringen starter op som 

planlagt.    

Punkt 419: Klub aktiviteter 2019. Der arrangeres vinsmagning med portugisisk vin, portvin og tapas.  

Punkt 423: Sol nedgangs plads . Der har været møde med kommunen, og de er meget positive, og foreslår 

en ca. 11m segmenteret rund platform, med bænk og værn . 

 

Punkt 424: Ungdomsafdeling/Krabbeklubben. Der er god aktivitet.     

Eventuelt:  

Internet. Der er bestilt fibernet med 250Mb forbindelse, som forventes installeret omkring 01.12.2019.  

Vinterbader.  Martin deltager i opstartsmøde torsdag 29.08.2019. 

Redningsstiger. Redningsstiger ankommer i denne uge.  

Lån af klubhus. Grundet stigende interesse for lån af klubhus, udarbejdes der forslag til ordensreglement 

for klubhuset. 

 

Skaffer: Martin 


